
Ustvariti atmosfero pričakovanja
Skrb občinskega sveta zveze sindikatov za izobraževanje organizatorjev kulturnega
življenja v ozdih

Občinski svet ZS je prek svoje
komisrje za kultumo dejavnost
26. maja organiziral posvet za
organizatorje kulturaega življe-

nja v ozdih. Na njem je predstav-
nik ZKOS Marjan Belina preda-
val u načinih spodbujanja zani-
manja za kulturne prireditve in o

pripravah proslav, ki so ena naj-
pogostejših nalog organizator-
jev.

Vsi navzoči so pritrdili, da so
proslave zaradi enoličnosti po-
stale dolgočasne in zato slabo
obiskane. Ker potekajo vedno
po isem kopitu, so delavci nad
njimi vse manj navdušeni. To pa
je eden od vzrokov, da so poleg
proslav tudi kulturne prireditve
obiskane čedalje slabše in da
vlada v nekaterih ozdih na tem
področju pravo mrtvilo.

Zato je naloga organizatorjev
kulturnega življenja, da izberejo
take prireditve, ki bodo zanimive
za širok krog gledalcev, pa če-
prav bo za začetek njihova vse-
bina manj kvalitetna. Po-
membno je tudi, da organizator
izbere pravi čas, ko ni drugih pri-
reditev in s primerno obvešče-
nostjo ustvari atmosfero priča-
kovanja.

Iz obširne razprave, v kateri so
organizatoarji obrazložili svoje
probleme in uspehe, je bilo moč
Tazbrati, da so taki posveti ko-
ristni in potrebni. Zaželeno je
celo, da so taka srečanja pogost-
nejša. Zato so se dogovorili za
novo obliko, za srečanje na kul-
turnih prireditvah. Zraven bipo-
vabili koga od vidnejših kultur-
nih delavcev in o ogledani prire-
ditvi organizirali pogovor —
morda celo z izvajalci. Take po-
govore naj bi organizatorji orga-
nizirali tudi v ozdih, saj je to ena
od možnosti, da gledalci povejo
svoje mnenje o ogledanem kul-
turnem dogodku, organizatorji
pa zvedo njihove želje in kul-
turne potrebe.

Več organizatorjev se ubada s
problemom mandata, saj obstaja
miselnost, da so organizatorji vo-
Ijeni in da jih je zato potrebno po
preteku mandata zamenjati.
Tako se neredko zgodi, da izbe-
rejo človeka, ki za todelo ni zain-
teresiran in ga zato le površno
opravlja.

Organizatorji kulturnega živ-
Ijenja so na posvetu izpolnili
kratko anketo o stanju kulturne
dejavnosti v ozdih, iz katere je
razvidno, da v občini deluje več
pevskih zborov, recitatorskih
skupin, likovne in literarne sek-
cije; skoraj povsod pa za svoje
zaposlene nakupujejo vstopnice
za različne kulturne prireditve.

Člani komisije za kulturno de-
javnost pri občinskem svetu ZS si
bodo še naprej prizadevali, da bo
po$tala kulturaa dejavnost v
ozdih živahnejša in da se bo v
krog aktivnih organizatorjev kul-
turaega živtjenja vključilo čim-
več organizatorjev ter bodo tako
ustvarili povezavo med ozdi in
občinskim svetom ZS tndi na
kulturnem področju.
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